



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/037

法團校董會家長校董選舉

敬啟者：

本校法團校董會已於 2009 年 6 月 22 日經教育局正式批核註冊，而本校之家長教師會為本校法團校董會認可為唯一的家長教師會組織，並認可本會按教育局之規定進行家長校董選舉，選出「家長校董」和「替代家長校董」各一名，任期兩年。目前，「替代家長校董」職位現需補選一名。為此，本校決定於 2025 年 9 月 15 日至 9 月 29 日進行選舉提名工作。

提名資格及程序：

候選人資格：所有本校在學學生之家長均符合資格成為候選人。

提名程序：有意參選的家長須於提名截止日期前，獲得至少 1 位具投票權家長的和議（每名家長僅可和議一位候選人）。

資格確認：提名表格經選舉主任審核確認後，方可正式獲得參選資格。

請各位家長仔細閱讀以下附件，了解選舉的詳細安排及相關規定：

附件 1：《選舉程序》

附件 2：《裘錦秋中學法團校董會家長校董選舉細則》

附件 3：《教育條例：有關家長校董選舉的規定》

附件 4：《家長校董選舉參選表》

如有疑問，請致電 2461 1555 與李陽老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月十五日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2025-2026/037

Election for Parent Manager of the Incorporated Management Committee

Dear Parents/Guardians,

Our school's Incorporated Management Committee (IMC) was officially approved and registered by the Education Bureau on June 22, 2009. The Parent-Teacher Association (PTA) of our school has been recognized as the only official PTA organization by the IMC, and it is authorized to conduct elections for the "Parent Manager" and "Alternate Parent Manager" in accordance with the requirements of the Education Bureau. Each position carries a two-year term. At present, the position of "Alternate Parent Manager" requires a by-election. To address this, our school has decided to hold the nomination period for the election from, 15th September to 29th September, 2025.

Nomination Eligibility and Procedure:

1. **Eligibility:** All parents or guardians of students currently enrolled in our school are eligible to become candidates.
2. **Nomination Procedure:** Parents interested in running as candidates must obtain the endorsement of at least one parent with voting rights (each parent may only endorse one candidate) before the nomination deadline.
3. **Qualification Confirmation:** The nomination form must be reviewed and confirmed by the Election Officer before the candidate can officially qualify for the election.

Important Notes: All parents are kindly requested to carefully review the following attachments to understand the detailed election arrangements and relevant regulations:

- **Attachment 1:** Election Procedures
- **Attachment 2:** Election Guidelines for Parent Manager of the IMC of Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)
- **Attachment 3:** Education Ordinance: Regulations Related to Parent Manager Elections
- **Attachment 4:** Parent Manager Election Candidate Application Form

We sincerely encourage all parents to actively participate in this election process. Should you have any questions, please contact Mr. Peter Li at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal
September 15, 2025